

BAREFOOT

Danis Goulet



BIOGRAFIE

Geboren 1977 in La Ronga in der kanadischen Provinz Saskatchewan. Sie ist Angehörige des Volks der Cree. Ihr Vater war der erste Minister mit indigenen Wurzeln in der Provinzregierung. Die Absolventin des National Screen Instituts und Teilnehmerin des Toronto International Film Festival Talent Lab war 2011 mit ihrem Kurzfilm WAPAWEKKA Gast der Berlinale-sektion 14plus.

BIOGRAPHY

Born in La Ronga in the Canadian province of Saskatchewan in 1977, she is a member of the Cree people. Her father was the first member of the provincial cabinet to have indigenous roots. A graduate of the National Screen Institute, she participated in the Toronto International Film Festival Talent Lab. In 2011, she was a guest of the Berlinale 14plus section with her short film WAPAWEKKA.

FILMOGRAFIE Kurzfilme: 2003 SPIN · 2006 DIVIDED BY ZERO · 2010 WAPAWEKKA · 2012 BAREFOOT

Bei den Cree im verschneiten Saskatchewan sind sehr junge Mütter keine Seltenheit. Für die Wölbung unter dem Kapuzenpulli der sechzehnjährigen Alyssa gibt es allerdings andere Gründe als bei ihren Freundinnen. In wenigen Szenen offenbart sich die Geschichte einer jungen Liebe auf Abwegen. Die Filmemacherin Danis Goulet, die selbst Cree ist, erzählt von schwierigen Lebensumständen in einer isolierten Gemeinschaft. Ihr Film fragt zugleich nach den Sehnsüchten und Perspektiven junger Frauen.



Emily Roberts, Cole Ballantyne

Foto: Branden Bratuhin

Very young mothers are by no means a rarity among the Cree in snow-bound Saskatchewan. But, unlike her girlfriends, sixteen-year-old Alyssa has other reasons for the swelling beneath her hoodie. Unfolding in just a few spare scenes, the film tells the story of young love that goes awry. Filmmaker Danis Goulet – who is herself Cree – describes the challenges of living in such an isolated community. Her film is also an exploration of the hopes, desires and prospects for young Cree women today.

Kanada 2012

Länge 11 Min. · Format HDCAM, 1:1.78 (16:9) · Farbe

STABLISSE

Regie, Buch **Danis Goulet**
Kamera **Daniel Grant**
Schnitt **Lawrence Jackman**
Sounddesign **Mike Filippov**
Produzentin **Christine Kleckner**

DARSTELLER

Alyssa **Emily Roberts**
Brandon **Cole Ballantyne**
Charlene **Kassie Svendsen**
Kookum **Ida Tremblay**
Cashier **Crystallin Roberts**
Gina **Denise Charles**
Sportlehrerin **Sarah C. Poole**
Clarence **Jonah Ratt**
Kyle **Jordy Phinney**
Stacy **Chantal Ballantyne**
Kleiner Bruder **Tyrell Tremblay**
Kleine Schwester **Terrilynn Tremblay**
Randi **Desiree Sewap**
Brigitte **Cheyenne Sewap**
Sarah **Aleisha Charles**
Baby **Ciara Carr**

PRODUKTION

Treeline Pictures
Toronto, Kanada
+1 647 2273187
danisgoulet@sympatico.ca

WELTVERTRIEB

noch offen